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To: 20

SI IRE minvwsniFrom: EAE. BE (BARELY)

Sent: Wed 12/9/2020 3:00:33 PM

Subject: RE: mailtje aan ziekenhuizen voor uitzondering mondkapjes plicht

Received: Wed 12/9/2020 3:00:33 PM

a > |Scherp! 1k zal het aan de IG] voorleggen (en mededelen aan

De mail hoeft daar niet op te wachten toch?

Misschien ook goed om sowieso als casus te bespreken morgen in het covid koepeloverleg.

ver: [EIEY 8. (BED)EEEi>Verzonden: woensdag 9 december 2020 15:53

nan: EXEC BE. BE (ERED) JE iv. >; HIE FEED). EXER rir. ri

CC 5.1.2e 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: mailtje aan ziekenhuizen voor uitzondering mondkapjes plicht

IEIk vind het op zich een prima idee om de ziekenhuizen dit te vragen. We kunnen nog toevoegen dat het “redelijk is” dat ze ook

de uitzonderingen uit de wettelijke verplichting eerbiedigen.

Maar er is nog een aspect dat ik er niet in zie nu. Als een ziekenhuis een mondkapje verplicht, ook voor (hun) patiénten voor wie

dat medisch gezien niet verstandig of zelfs onmogelijk is, dan leveren ze toch geen goede zorg? Het is schadelijk voor de patiént.
De zorg begint al op de drempel van het ziekenhuis, niet alleen in de spreekkamer van de arts oid. Wat vind de IG] hiervan?

Groeten [ERE
van:IEEE.BEE). BE (EEE) SREY mins.»

Verzonden: woensdag 9 december 2020 15:38

aan: BED IB. [5.120] @minvws.nl>; BE < minvws.nl>

Onderwerp: mailtje aan ziekenhuizen voor uitzondering mondkapjes plicht

Ha

IederIn houdt rapportages bij waar mensen geweigerd worden zonder mondkapje, terwijl ze wegens persoonlijke
omstandigheden geen mondkapje kunnen dragen. De ziekenhuizen komen relatief vaak in deze rapportage voor. Onbekend is of

het om een beperkt aantal ziekenhuizen gaat met veel meldingen of dat het om enkele meldingen bij veel ziekenhuizen gaat.

De mondkapjesplicht geldt niet voor ziekenhuizen. De officiéle uitzondering geldt dus ook niet voor ziekenhuizen. Toch wil DMO

graag een beroep doen op de ziekenhuizen om in hun eigen beleid de uitzonderingssituaties vanuit de RO op te nemen. Daarvoor

willen ze graag onderstaande mail uitsturen. Ik heb 1 zin in rood toegevoegd, verder zie ik geen gekke dingen in de mail, dus

wat mij betreft akkoord. Wat jullie betreft ook akkoord? Moeten we nog wachten met verzending van de mail totdat we het

hebben aangekondigd in het covid-koepeloverleg? Wat mij betreft niet. Hoor het graag!

Groet,

5.1.2e

+kok kk
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